
Område  Udfordring Handling 
Auto A) Samarbejde mellem SPS, 

vejleder, kontaktlærer og coach 
er ikke tæt nok   
 
B) Den datainformerede praksis 
er ikke stærk nok, og de 
relevante og tilgængelige data 
bringes for sjældent i spil   
 
C) Det ønskes at opbygge et 
stærkere studiemiljø på 
autouddannelserne  
 
D) På baggrund af 
tilbagemeldinger fra elever på 
autouddannelserne, ønskes det 
at styrke læringsmiljøet på 
uddannelserne.  
 
 
 

A) Der er udarbejdet en plan for, hvordan 
afdelingen skal styrke samarbejdet mellem 
de forskellige fagprofessionelle. Det for at 
styrke arbejdet med den enkelte elev. Helt 
konkret betyder det:  
 

• SPS og vejleder bliver fast del af PLF-
møderne for at sikre den tidlige 
indsats 

• Uddannelseschef og vejleder mødes 
1 gang om måneden, for at drøfte 
den aktuelle fraværssituation på de 
enkelte hold  

• Hver 2. måned afholdes der 
elevkonference, hvor alle 
fagprofessionelle og 
uddannelseschef deltager  

• Det kortlægges, hvilke snitflader 
ressourcepersoner har, og hvordan 
der arbejdes mest hensigtsmæssigt 
med disse.   

 
B) For at undgå, at beslutninger 
omhandlende elever beror på synsninger, er 
der lavet en plan for hvilke data, der skal 
bringes i anvendelse hvornår:  
 

• Data fra mikromålinger gennemgås 
på alle PLF-møder 

• Undervisningsevaluering: 
Uddannelseschef fortsætter med at 
evaluere kvalitativt i klasserne efter 
kvantitativ evaluering er gennemført 

• Alt dokumentation af indsatser 
omkring elever skal indskrives i 
Studie+ 

• I efteråret 2024 opstartes 
introduktion af PowerBi platform. 
Denne bør indgå på PLF.  

 
C) Der søges midler i møbelpuljen til 
indretning af hyggeligt studiemiljø på 
Teglværket. Elever involveres i indretningen 
af opholdsområdet. 
 
D) Det er undersøgt nærmere, hvad der skal 
til for at styrke læringsmiljøet på 
autouddannelserne. Primært har eleverne 



brug for, at der findes løsninger, så de ikke 
skal vente alt for lang tid på at få hjælp, og 
dermed få mulighed for at komme videre.  
I første omgang arbejdes der med at udvikle 
videoer, hvor det teoretiske stof gennemgås. 
Disse skal være tilgængelige for eleverne, så 
de har mulighed for at søge hjælp her, hvis 
faglærer er optaget af at hjælpe andre 
elever.  
Yderligere er der nedsat en arbejdsgruppe 
(cirkel), der skal arbejde videre med, hvilke 
tiltag der kan afprøves i undervisningen.  
 
  

 

 


